
Verslag 79ste vergadering van het Seniorenplatform 
dinsdag 26 november 2013 in het Facet. 
 
Dinsdag 17 december is de officiële afsluiting van het project Woonservice. Dit wordt nu regulier 
beleid.  
 
In de maand december is er geen vergadering van het Seniorenplatform.  De vergaderdata voor de 
eerste helft van 2014: 28 januari; 25 februari;  25 maart; 29 april;  27 mei; 24 juni. In het Facet, 9.30 
uur. 
 
Er wordt overlegd over de dienstverlening  van de belbus n.a.v. een enquête van het WMO. 
Er zou behoefte zijn aan vervoer in de avond in tegenstelling tot eerdere peilingen.  
 

N.a.v. het verslag van de 78ste vergadering dd. 30 oktober 2013 
2 aanmeldingen voor het voorzitterschap en lidmaatschap van het Seniorenplatform. 
Het platform houdt een vinger aan de pols bij de ontwikkelingen rond Crimpenersteyn. 
Genero: alleen projecten en resultaten die van belang zijn voor Krimpen krijgen de aandacht. Info 
wordt doorgestuurd. 
Wijkschouw: er is nog geen reactie van de Gemeente op de wijkschouw van 16 oktober. In 2014 zal 
maar 1 wijkschouw plaatsvinden. 
 
Er is behoefte aan meer postagentschappen dan alleen in de Crimpenhof.  Er zijn kosten aan 
verbonden m.n. voor personeel dat ook opgeleid moet worden. Post.nl betaalt niet. De Korf lijkt geen 
mogelijkheden te bieden, misschien de nieuwe vestiging van Lidl op de Brink? 
 
Verslag bijeenkomst Woonservice: Qua Wonen heeft door grote afdracht naar het waarborgfonds  
minder geld beschikbaar: ontslagen en minder sociaal werk. De Gemeente neemt taken over. 
Huismeesters geven meer aandacht aan sociale cohesie en ook worden er instrumenten aangereikt 
om de bewoners te activeren. Een zo’n initiatief is Burenerf. Afvaardiging van het Seniorenplatform 
bij de vergadering van 2 december. 
 
Verkeer: de Gemeente vroeg het platform naar wensen over het openbaar vervoer. Er is positief 
geantwoord.  
 
Buurtcoach:  er is een gesprek geweest met Contour de Twern, de Gemeente, de buurten en 2 leden 
van het platform over het behoud van Ellen van Pelt. We blijven de ontwikkelingen volgen. 
 
Contour de Twern: 2 aandachtspunten voor het platform nl. de ouderenadviseur en de buurtcoach. 
CdT stelt zich voor in de komende Nieuwsbrief. Eind 2014 evaluatie van CdT op  basis waarvan over 
continuering besloten wordt. De postbus moet overgedragen worden en een nieuw convenant moet 
getekend worden.  
 
3 december is de onthulling van de Domotica‐wand in het Gezondheidscentrum door Lex Hofstra. De 
taak van het platform is afgerond, rest ons de ontwikkelingen te volgen. 
 



 
Nieuwsbrief: er zijn gevarieerde items voor de komende editie, misschien komt er nog een artikel 
over domotica  bij. Info@seniorenplatform.nl komt op naam van Thom en Christa te staan. 
Ideeen voor de poll: het winkelaanbod; openbaar vervoer. 
Ook kan het platform opdracht geven voor onderzoek naar bijv.:  de voorzieningen, het openbaar 
vervoer, het winkelaanbod, de bibliotheek, graag nog meer ideeen.  
 
Rondvraag: 
‐Er zijn twijfels over de kwaliteit van de verlichting van het nieuwe deel van de Tiendweg. De 
verlichting is minder helder en op een fietspad is het vrij donker. Er zijn al vragen over gesteld in de 
raad. 
‐ de voorzitter van het PCOB wil graag kennis maken. Hij wordt uitgenodigd voor onze vergadering op 
28 januari om 11.30 uur. 
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